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Proces – verbal 
încheiat azi 27.02.2018  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali.   In sala de sedinta se afla si d-ul 

Matei Florin, consilier in cadrul comp. Financiar - contabil.  D-na primar Ancuta Gabriela nu 

este prezenta la sedinta . 

 D-ul presedinte de sedinta Tanase Aniel declara deschise lucrarile sedintei . 

  D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare, se aproba  cu 9 voturi pentru si 

o abtinere (d-ul Perieteanu Gheorghe) .     

 D-ul presedinte Tanase Aniel citeste  ordinea de zi : 

               1. Proiect de hotărâre cu privire la alegerea presedintelui de sedinta 
      2.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea   rectificarii bugetului local 
       3.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la aprobarea variantei  finale  a  proiectului de   
                     stemă a  Comunei  Icoana      
      4  . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 
  D-ul viceprimar Chirita Nastase spune ca pct.1 de pe ordinea de zi trebuie  amanat,         
a fost vorba ca d-ul presedinte n-ar putea veni, presedintele de sedinta a fost ales pentru trei 
luni, respectiv dec, ian, feb., deci d-ul Tanase Aniel este presedinte si la aceasta sedinta. 
Propunerea  d-lui viceprimar este aprobata in unanimitate . 
  Supusa la vot, ordinea de zi fara pct. 1, se aproba cu unanimitate de voturi . 
 D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 

     2.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea   rectificarii bugetului local   
  D-ul Matei Florin – este suma primita de la OCPI pentru cartile funciare efectuate 
gratuit pentru cetateni, a venit suma si trebuie prinsa in buget .  

Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 10 . 
 D-ul presedinte Tanase Aniel  citeste pct. 3 de pe ordinea de zi :     
 3.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la aprobarea variantei  finale  a  proiectului de   
                     stemă a  Comunei  Icoana      
  D-ul viceprimar – prima oara s-a aprobat stema in anul 2008 

- Au survenit modificari, aceasta este ultima varianta 
- In procesul-verbal al comisiei de heraldica spune ce modificari au fost de efectuat 

pentru a corespunde normelor de heraldica 
D-ul viceprimar Chirita Nastase da citire descrierei stemei din anexa 2 la proiectul de 
hotarare . 
Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 

fiind adoptata hotararea nr. 11 . 
         D-ul Tanase Aniel – presedinte de sedinta citeste pct. 4 de pe ordinea de zi: 

4  . Întrebări, interpelări, petiţii . 
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 D-ul viceprimar – s-a anuntat la TV ca vor fi temperaturi scazute si cantitati mari de 
zapada 

- Facem eforturi pentru a face fata, s-a mai rupt si un suport la lama de zapada, la Floru 
ne-a sprijinit si societatea ZEUS, in Icoana ne-a ajutat d-ul Ilinca  

- In acest moment buldoexcavatorul continua in Ursoaia, va veni si in Icoana, se rezolva 
pe toate ulitele 

- Soferul nostru este sa-l scoata din sant pe cel de la d-ul Ilinca, utilajul lui Ilinca are o 
lama atipica, model vechi, este greu de virat, de intors 

- N-avem vreun contract cu vreo societate, este costisitor, avem doar utilajul nostru, cred 
ca ne-am descurcat onorabil cu deszapezirea . 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 
    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Tanase Aniel                 Nicolăiţă  Viorel 


